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Protokół nr 32/2014 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 28 lutego 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
00

,  zakończyło się o godz.9
00

. 

 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, Pan Janusz Radzikowski, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2013 r. 

2. Analiza i ocena działań promujących Miasto Inowrocław w zakresie 

uzdrowiskowym i wypoczynkowym. 

3. Informacja w sprawie rozstrzygnięcia przetargu na sprzedaż sanatorium 

„Modrzew”. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji (za – 3, wstrz. – 1). 

 

Ad. 1. 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

W materiałach otrzymali Państwo projekt sprawozdania z działalności Komisji 

za 2013 r. 

Projekt sprawozdania stanowi załącznik nr 3 do protokółu posiedzenia Komisji. 

Czy mają Państwo uwagi lub pytania do przedstawionego sprawozdania?  

W związku z tym, że nie ma uwag do sprawozdania, przechodzimy  

do głosowania. 

 

Kto z Państwa jest za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji  

za 2013 r.? 

za głosowało – 3 radnych, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
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Ad. 2 

Barbara Kasińska – Kierownik Referatu Kultury i Promocji w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Pani Kierownik przedstawiła informację „Analiza i ocena działań promujących 

Miasto Inowrocław w zakresie uzdrowiskowym i wypoczynkowym”. 

Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokółu. 

 

Zdzisław Błaszak 

Dobrze, że Miasto jest promowane, jednak do promowania powinny włączać się 

również sanatoria. 

Czy te zamierzenia, które były zaplanowane dały efekt? 

 

Barbara Kasińska – Kierownik Referatu Kultury i Promocji w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Wymiernym efektem działań promocyjnych jest liczba kuracjuszy. Mamy 

34 000 kuracjuszy rocznie – są to dane GUS-u. Notujemy znaczny wzrost. 

Otrzymujemy również nagrody. Inowrocław podoba się jako uzdrowisko. 

Jeżeli chodzi o włączanie się do promowania, to mamy problem  

z uzdrowiskami. Powstała Inowrocławska Lokalna Organizacja Turystyczna 

(InLOT), ale sanatoria nie chciały przystąpić do niej, z wyjątkiem jednego. 

InLOT obecnie liczy 25 członków – to różne podmioty – pensjonaty, firmy 

prowadzące działalność gospodarczą (turystyczną, produkcyjną). 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Które to jest konkretnie uzdrowisko? 

 

Barbara Kasińska – Kierownik Referatu Kultury i Promocji w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

„SOLANKI” Uzdrowisko Inowrocław Sp. z o.o. – tylko i wyłącznie. 

 

Zbigniew Zygora 

Materiał jest bardzo obszerny. Promocja spełnia swoje zadanie. Moje pytanie – 

czy jest przygotowywany nowy plan (mapa) części uzdrowiskowej – nowe 

obiekty? Przy udziale InLOTu? 

 

Barbara Kasińska – Kierownik Referatu Kultury i Promocji w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Jest taki plan w formatach A3 i A4. Na nim są zaznaczone wszystkie nowe 

obiekty. Jest on wyłożony w InLOT-cie i Pijalni Wód Mineralnych. Drukujemy 

go w kilku tysiącach egzemplarzy – jest dostępny w sanatoriach. 

 

Zdzisław Błaszak 

Czy będzie taka tablica? 
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Barbara Kasińska – Kierownik Referatu Kultury i Promocji w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Plan jest i będzie aktualizowany. Duża tablica, o której interpelował pan radny 

Andrzej Kieraj również. 

Plan został sfinansowany z budżetu Miasta, InLOT pokrywa koszty druku  

i zajmuje się dystrybucją. Jest on również na naszej stronie internetowej. 

 

Zdzisław Błaszak 

Jaka firma to opracowała? 

 

Barbara Kasińska – Kierownik Referatu Kultury i Promocji w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Projekt graficzny wykonał Pan Jarosław Wojtasiński. 

 

Jacek Olech 

Czy – w związku z interpelacją Pana radnego Kieraja – tablica jest już usunięta? 

 

Barbara Kasińska – Kierownik Referatu Kultury i Promocji w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Tablicy nie postawiło Miasto, tylko sanatoria z własnej inicjatywy. Wygląda, że 

jest to samowola budowlana, ale to należy jeszcze sprawdzić. Nie wiem, czy był 

taki wniosek i kto go składał. 

 

Jacek Olech 

Czyj to grunt? 

 

Barbara Kasińska – Kierownik Referatu Kultury i Promocji w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Miejski. Ale nikt nie wystąpił o zgodę – oczywiście jeszcze będziemy to 

sprawdzać. 

 

Jacek Olech 

Chwały to Miastu nie przynosi, że po tak długim okresie czasu nikt nie 

zauważył tego brzydkiego paskudztwa. 

Czy można prosić o stwierdzenie, na ile akcja podatkowa kilka lat temu  

w zakresie dodatkowych podatków od uzdrowisk – w dużej mierze zakończyła 

się fiaskiem – miała wpływ na zachowanie się teraz uzdrowisk? 

 

Barbara Kasińska – Kierownik Referatu Kultury i Promocji w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Tablica nie jest obskurna. Jest nieaktualna w zakresie nazw uzdrowisk i tu radny 

Kieraj ma rację. 
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Jeżeli chodzi o podatki – zawsze był problem z zachęcaniem sanatoriów  

do współpracy. Z inicjatywy Prezydenta Miasta były spotkania z dyrektorami 

sanatoriów. Prosiliśmy o sponsorowanie koncertów, ale dyrektorzy twierdzili, że 

to naszym obowiązkiem jest organizowanie imprez dla kuracjuszy. Obawiam 

się, że jest to element obawy rywalizacji – nie chcą się razem promować. 

 

Jacek Olech 

Proszę o skierowanie pytania – zapewne do Pani Skarbnik. 

Jaki uzyskano ostateczny rezultat – decyzję podatkową w zakresie 

podwyższenia podatku. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Proszę o głosowanie w sprawie zgłoszonego przez Pana radnego wniosku. 

 

za głosowało – 4 radnych, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

 

Jacek Olech 

Proponuję spotkanie z wszystkimi szefami uzdrowisk, niech się wytłumaczą. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

W kwietniu proponuję zorganizować takie spotkanie z wszystkimi dyrektorami 

lecznictwa uzdrowiskowego. Kto z Państwa radnych jest za zorganizowaniem 

takie spotkania? 

 

za głosowało – 4 radnych, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy są jeszcze pytania? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa jest za przyjęciem materiału „Analiza i ocena działań 

promujących Miasto Inowrocław w zakresie uzdrowiskowym  

i wypoczynkowym”? 

 

za głosowało – 3 radnych, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

 

Ad. 3 
Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości 

Pan Naczelnik przedstawił informację w sprawie rozstrzygnięcia przetargu  

na sprzedaż sanatorium „Modrzew”. 

Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokółu. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy Miasto nadal chce sprzedać sanatorium? 
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Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości 

Tak. Rozstrzygnięcie kolejnego przetargu będzie 17 marca 2014 r. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Co się zmieniło w specyfikacji? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości 

Praktycznie nic. Wszystkie warunki pozostały takie same. 

 

Zdzisław Błaszak 

Czy Miasto ma pełne prawo sprzedać obiekt z ziemią? Przetarg jest na całość  

z gruntem? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości 

Tak. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy są inne pytania? Nie ma. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z Państwa jest za przyjęciem informacji w sprawie rozstrzygnięcia przetargu 

na sprzedaż sanatorium „Modrzew”? 

 

za głosowało – 3 radnych, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad. 4 i 5 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Na ostatnim posiedzeniu Komisji, które odbyło się w Inowrocławskiej Termie, 

pani Dyrektor Wiesława Pawłowska poinformowała, że przygotuje materiały – 

sprawozdanie finansowe. Proszę o jego przedstawienie. 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Pani Dyrektor przedstawiła „Sprawozdanie z funkcjonowania Inowrocławskiej 

Termy za okres od 18 kwietnia do 8 grudnia 2013 r.”. 

Materiał stanowi załącznik nr 6 do protokółu. 

 

Zdzisław Błaszak 

Czy są pieniądze za udostępnianie obiektów? 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Tak. W ten sposób zarabiamy pieniądze. Zysk wypracowują korty tenisowe, 

giełda – bazar, Terma. 
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Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Rozumiem, że radni otrzymali informacje, o które prosiliśmy? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich 

W związku z zapytaniem Pana Jacka Olecha podczas poprzedniej Komisji Pani 

Naczelnik chciała udostępnić projekt budowlany inwestycji, ale Pan radny 

wcześniej opuścił posiedzenie Komisji. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy są inne sprawy do omówienia? W związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamykam posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 

 

 
Protokółowała 
 

Renata Gołkowska 

 

 


